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Vraag 20 Stand van zaken bezoekersregeling verpleeghuizen

nog steeds geluiden dat kinderen hun ouders niet beperkt

mogen opzoeken

Antwoord

• Ook mij bereiken helaas signalen dat kinderen nog maar

beperkt of zelfs helemaal niet op bezoek mogen bij hun

ouders

• Dat is niet de bedoeling Vanaf 15 juni dient ieder

verpleeghuis bezoek binnen de anderhalve meter

beperking mogelijk te maken Ook is er geen beperking

meer in het aantal bezoekers of de frequentie en duur van

het bezoek

• Het gaat er nu om dat verpleeghuizen de slag maken naar

het nieuwe normaal

• Natuurlijk is het van belang dat dit in goed overleg binnen

de instellingen gebeurt en moet het praktisch uitvoerbaar

zijn

• Er is een belangrijke uitzondering indien er sprake is van

een besmetting op een afdeling is bezoek helaas niet

mogelijk
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Vraag 22 Reactie op claim 1O| 20

Antwoord

• Ik heb op 23 juni een goed gesprek gevoerd met 10 2e

10 2e

• Wij hebben gezamenlijk geconstateerd dat we dezelfde

mening zijn toegedaan als het gaat om het ontvangen van

bezoek door bewoners van verpleeghuizen

• Nu de situatie duidelijk rustiger is is er geen reden meer

om bezoek te beperken of bewoners binnen te houden

• Ik doe een dringend beroep op instellingen om binnen de

anderhalve meter beperking zoveel mogelijk bezoek toe

te laten en te zorgen dat mensen naar buiten kunnen

Kortom de beweging te maken naar het’nieuwe normaal


